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Hierbij zend ik u, het antwoord op de vragen van het kamerlid Leijten (SP) van uw Kamer inzake 
wanpraktijken bij de ontgroening van studenten in Delft. 
 
De vragen werden mij toegezonden bij uw bovenaangehaalde brief met kenmerk 2070800180 
 
 
De minister van Onderwijs, Cultuur en Wetenschap, 
 
 
 
dr. Ronald H.A. Plasterk  

logoocw 

De voorzitter van de Tweede Kamer 
der Staten-Generaal 
Postbus 20018 
2500 EA Den Haag  

vragen van het kamerlid      
Leijten 

O
C

W
 1

14
46

 



 
blad 2/2 

Ministerie van Onderwijs, Cultuur en Wetenschap 
Rijnstraat 50,  Postbus 16375, 2500 BJ Den Haag, T +31-70 - 4123457 F +31-70-4123456 www.minocw.nl  
 

Antwoorden op de schriftelijke vragen van het kamerlid Leijten (SP) van de Tweede Kamer der Staten-
Generaal aan de minister van Onderwijs, Cultuur en Wetenschap (ingezonden d.d. 18 september 2007 
kenmerk 2070800180) 
 
 
1. Vraag: Wat is uw oordeel over de misstanden bij de kennismakingstijd van het Delftsch 

Studentencorps. 
 
Antwoord: Ik ben van mening dat het uit de hand lopen van ontgroeningspraktijken  bij 
studentengezelligheidsverenigingen niet acceptabel is. 
 

2. Vraag: Deelt u de mening dat het hier een incident betreft of is er sprake van een structureel 
probleem? Bent u bereid te onderzoeken op welke schaal aspirant-leden van studenten 
verenigingen bloot gesteld worden aan vernederingen, lichamelijke verwaarlozing, bedreiging en 
geweld? Zo ja op welke termijn kunt u de Kamer daarover informeren? Zo neen, waarom niet? 
 
Antwoord: Ik ben van mening dat het hier een incident betreft. Hiervoor heb ik navraag gedaan bij 
de Landelijke Kamer van Verenigingen (LKvV). De LKvV houdt nauw contact met haar leden (47 
verenigingen). De LKvV bevestigt dat het hier een incident betreft. Binnen het studentencorps zelf 
is een onderzoek gaande hoe dergelijke excessen in de toekomst kunnen worden voorkomen. 
 

3. Vraag: Bestaat er een gedragscode voor studentenverenigingen en de ontgroeningstijd? Zo ja, hoe 
wordt die gecontroleerd? Zo neen, bent u bereid te onderzoeken of een gedragscode kan worden 
ingesteld? 
 
Antwoord: Er bestaat een gedragscode voor studentenverenigingen. Deze gedragscode bestaat uit 
een lijst van aanbevelingen. De gedragscode wordt ieder jaar door de LKvV naar de  studenten 
gezelligheidsverenigingen en naar de universiteiten gestuurd. De controle vindt plaats door de 
universiteiten. Hiervoor is gekozen omdat de universiteiten over sanctiemiddelen beschikken, zoals 
het stoppen van de financiering.  

 
4.   Vraag: Is het mogelijk de daders te vervolgen? Zo ja, bent u bereid dit te doen? Zo neen, waarom 

niet? 
 
Antwoord: De Rector van de TU Delft heeft de zaak hoog opgenomen en persoonlijk een onderzoek 
ingesteld. Op basis van de resultaten van het onderzoek is het Delfts studentencorps bestraft. Het 
studentencorps krijgt het volgende jaar geen financiële middelen. Ook heeft de universiteit alle 
contacten voor een jaar bevroren. 
 
 


